
P R O T O K O L L  

fört vid Höglekardalens samfällighetsförenings 

årsstämma  

Datum: 10 april 2009 

Plats: Hos Eva-Marie och Dag Wiklund 

 

 

 

§ 1. Årsstämmans öppnande 

Dag Wiklund hälsade de närvarande välkomna samt presenterade den styrelse som valdes vid 

bildandet av Höglekardalens samfällighetsförening den 12 december 2008. 

 

§ 2.Val av ordförande för mötet 

Mötet beslutade  

att till ordförande för mötet utse Dag Wiklund. 

 

§ 3. Val av sekreterare för mötet 

Mötet beslutade  

att till sekreterare för mötet utse Eva Magnusson. 

 

§ 4. Val av två justerare 

Mötet beslutade 

att till justerare för dagens protokoll välja Anna-Lena Jönsson och Bertil Sjödin. 

 

§ 5. Styrelsens och revisorernas berättelse 

Eftersom föreningen är nybildad så finns ingen berättelse från styrelsen och revisorerna. 

 

§ 6. Ansvarsfrihet för styrelsen. 

Inget beslut kan tas i frågan då styrelsen ej har något att rapportera i ovanstående fråga. 

 

§ 7. Framställning från styrelsen eller motioner från medlemmarna. 

Styrelsen har ej något att rapportera kring denna fråga, inga motioner har inkommit till 

styrelsen inför mötet. 

 

§ 8. Ersättning till styrelsen och revisorerna 

Eftersom föreningen i dagsläget ej har några pengar togs inga beslut i frågan. 

 

§ 9. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd. 

Styrelsen har inga förslag för mötet att ta beslut om. 

 

§ 10. Val av styrelse, styrelseordförande och suppleanter. 

Ovanstående val gjordes vid förrättningen vid Lantmäteriet den 12dec 2008 och ser ut på 

följande sätt: 

Ledamöter valda på två år: Dag Wiklund, Anita Wivemar och Eva Magnusson 

Ledamöter valda på ett år: Björn Pålsson, Rolf Gärdin 

Suppleanter: Bosse Söderholm, Gertrud Ståhlemar 

Till ordförande på ett år valdes Dag Wiklund. 

 

 

 



§ 11. Val av revisorer och suppleanter 

Delägarna valde vid förrättningen den 12 december till revisorer; 

Lennart Nyhlén 

Sonja Ljundahl, 

Inga Rasteby, revisorssuppleant 

 

§ 12. Val av valberedning 

Mötet beslutade 

att till valberedning välja; 

Håkan Strid, sammankallande 

Mikael Törnvall 

Eva Niklasson 

 

§ 13. Övriga frågor 

Ekonomi. Per Wiklund kommer att vara kassören Rolf Gärdin behjälplig vid uppstart av 

föreningens administration vad gäller föreningens ekonomi. 

 

Ny förrättning. Medlemmar kommer att kallas till ny förrättning, anledning till detta är att 

”gamla” vägen ska inkorporeras till den nya föreningen, gäller även sophämtning och VA 

anslutning. 

 

VA anläggningen, ägs till största delen av Inga Falkenfjord, (80%), föreningen äger och 

ansvarar för 20% samt en pumpstation. 

 

Sopor,  soprummet gäller hela området, detta kommer att gälla så länge inte föreningen 

beslutar annat eller att Åre kommun kräver annan form av sophantering. Eva Ljundahl, 

miljöansvarig i Åre kommun tydliggjorde för kommunens policy när det gäller hushållssopor, 

dessa hämtas på plats som samfällighetsföreningen önskar, f n 1 gång varannan vecka och 

extratömningar vid behov. 

Mötet diskuterade vilka fastigheter som nyttjar och har tillgång till soprummet, enl Håkan 

Strid så betjänas i första hand ”gamla och nya” området samt andra som önskar. 

Det finns möjlighet till källsortering men det innebär en högre kostnad då detta handhas av 

annan entreprenör än kommunen. 

 

Håkan Strid informerade om vägens historia och lämnade över pärm till Dag Wiklund. 

 

Kommande debitering, kommer att fördelas på tre olika andelar: väg, sopor och VA. 

Styrelsen får i uppdrag komma med förslag på de olika avgifterna och det kommer att utgå 

faktura till en fastighet. Utdebitering ska göras 1 gång per år. 

 

Frågor till Inga och Edvin 

• Exakt hur stor är ägarandelen på markbädden? 

• Snöröjning? 

• Skötsel av soprummet – kostnad? 

 

 

 

 

 

 



§ 14. Meddelande av plats där stämmoprotokollet hålles tillgängligt. 

Mötet beslutade 

Att de som har mejladresser kommer att få protokoll och annan information via mejl, övriga 

kan om så önskas, få info via brev. Protokoll kommer tills annat beslutats att finnas hos 

sekreteraren, Eva Magnusson. 

 

§ 15. Nästa årsstämma 

Nästa årsstämma beslutades att hållas nästa långfredag. Plats och tid meddelas senare. 

 

§ 16. Avslut 

Dag Wiklund tackade de närvarande för visat intresse och avslutade Höglekardalens 

samfällighetsföreningens första årsstämma. 

De närvarande tackade Eva-Marie och Dag för att visat sin gästfrihet med att upplåta sitt nya 

hus till möteslokal. 

 

 

 

Vid protokollet:   Justeras: 

 

Eva Magnusson         Anna-Lena Jönsson  Bertil Sjödin 

  

 

  

 

 

  

 

 

 

 

 


